
 

 
 
 
College van B & W gemeente `s-Hertogenbosch  
Markt 1, `s-Hertogenbosch  
 
 
1 maart 2013  
 
Betreft: inbreng voor de rondvraag commissie BZ 7 maart 2013 m.b.t. FC Den Bosch  
 
 
Geacht College,  
 
Op 29 januari is de kwartfinale van de bekerwedstrijd AZ-FC Den Bosch gespeeld. Tijdens het treffen 
zijn bij herhaling oerwoudgeluiden geuit door de aanhang van FC Den Bosch in de richting van AZ-
speler Altidore. Ook is er melding gemaakt van het gooien van ijsballen en/of aanstekers in de richting 
van de scheidsrechter, de assistent-scheidsrechter en de verzorger van AZ waardoor de wedstrijd 
tijdelijk is onderbroken. D66 heeft hierover de volgende vragen: 
 

1. Er loopt een onderzoek van de KNVB-aanklager betaald voetbal. Wat is hiervan de stand van 
zaken? 
 

2. FC Den Bosch heeft aangekondigd civiel rechtelijk verhaal te zoeken voor geleden schade. 
Hoe staat het hiermee? 
 

3. Is er door de club aangifte gedaan bij justitie. Zo ja, wat heeft het Openbaar Ministerie hiermee 
gedaan? Zo nee, waarom is er geen aangifte gedaan? 
 

4. Welke lessen heeft het college en FC Den Bosch uit het incident getrokken? 
 

5. Afgelopen najaar heeft D66 schriftelijke vragen gesteld over de veiligheidssituatie bij FC Den 
Bosch. In de antwoorden wordt gesproken over een intentieverklaring die stadion De Vliert “tot 
een van de veiligste en klantvriendelijkste” stadions moet maken. Wat is hiervan de status? 

 
6. In dezelfde antwoorden wordt gemeld dat er een nieuw convenant in voorbereiding is, 

waarvan een actueel veiligheidsplan integraal onderdeel uitmaakt. Wat is hiervan de status? 
 

7. -Ook wordt een “lokaal actieplan voetbal” vastgesteld. Wat is hiervan de status? 
 

8. In dezelfde antwoorden stelt het college dat FC Den Bosch “haar serieuze bedoelingen t.a.v. 
veiligheid aantoont, door daar ook voldoende geld voor vrij te maken.” In hoeverre is daarvan 
nu sprake?  
 

9. In de antwoorden aan D66 schrijft het college dat het strengere eisen aan FC Den Bosch gaat 
stellen wat betreft de veiligheid. Het college wil onder meer dat de door de KNVB geëiste 
veiligheidscoördinator een normaal dienstverband krijgt. De kosten van deze 
veiligheidscoördinator  moeten door FC Den Bosch voortaan zelf worden betaald. In hoeverre 
is hiervan nu sprake? 

 
 
Met vriendelijk groet,  
 
 
Jan Smit, fractie D66 's-Hertogenbosch  


